
 3. zasedání Školské rady při ZŠ a MŠ Oskava, p. o. – 1. 3. 2021 

 

Přítomni:   Alois Vrba, předseda, zástupce zřizovatele 

   Mgr. Zuzana Doubravová, zástupce školy   

   Andrea Bokůvková, zástupce rodičů 

   Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy - host 

 
Program jednání: 

1. Hodnocení výsledků vzdělávání za 1. pololetí školního roku 2020/21 

Ředitelka školy informovala členy Školské rady o výsledcích vzdělávání a 

udělených výchovných opatřeních. Z celkového počtu 85 žáků 53 prospělo 

s vyznamenáním, 30 prospělo a 2 žáci neprospěli. Celkový prospěchový průměr 

školy je 1,41. 

Z výchovných opatření bylo uděleno za celé pololetí 35 pochval třídního učitele, 4 

napomenutí třídního učitele, 11 důtek třídního učitele a 13 důtek ředitelky školy.  

Nejčastějším důvodem k udělení kázeňského opatření bylo neplnění školních 

povinností, především v rámci povinného distančního vzdělávání. 

 

2. Hodnocení distančního vzdělávání 

Škola využívá pro realizaci distančního vzdělávání platformu Microsoft Teams, 

z prostředků získaných z MŠMT byly zakoupeny notebooky pro žáky i učitele 

k plnému pokrytí potřebného vybavení k on-line výuce. Škola se v rozvrhu on-line 

vyučovacích hodin řídí Metodickým pokynem MŠMT k realizaci distančního 

vzdělávání.  

 

3. Výsledky veřejnosprávní kontroly zřizovatele 

Dne 17. 12. 2020 byla provedena veřejnoprávní kontrola ze strany zřizovatele, 

v žádném bodě kontroly nebylo zjištěno porušení. 

 

4. Výsledky hospodaření školy 

V roce 2020 hospodařila škola s přebytkem 244 604,63 Kč, zisk z doplňkové 

činnosti činil 87 350,54 Kč. Se souhlasem zřizovatele byla část přebytku 

převedena do rezervního a následně investičního fondu, část do fondu odměn.  

 

5. Změny v materiálním vybavení školy 

Před zahájením školního roku byla provedena výměna podlah v 1. poschodí 

budovy ZŠ, byly zakoupeny nové dveře do 1. poschodí, v rámci modernizace IT 

zakoupen nový server a počítačová učebna byla kompletně vybavena novými 

počítači. V prosinci 2020 byla instalována interaktivní tabule do zbývající třídy. 

Do poloviny března budou vyměněny dveře všech místností v přízemí budovy.  



6. Různé 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Doubravová 

 

 

Alois Vrba, předseda, zástupce zřizovatele 

Mgr. Zuzana Doubravová, zástupce školy 

Andrea Bokůvková, zástupce rodičů 

Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy - host 

 


